Symposium:
Ageing and Lifestyles Transformations in the Mediterranean: Data and Issues in the Social Sciences
Aix-en-Provence, France, 21-22 March 2017
We are pleased to announce the symposium on "Ageing and Lifestyles Transformations in the Mediterranean: Data and Issues in the Social Sciences" which will take place on 21 and 22 March 2017 at the Maison Méditerranéenne des Sciences de l’Homme (MMSH) in the large lecture theatre. The symposium will involve French and foreign researchers in a multidisciplinary approach combining anthropology, demography, sociology, geography and history, providing opportunities for them to compare their work over four round-table sessions and three lectures.

Admission is free with advance registration (only online): https://sodemomed2017.sciencesconf.org/
Any practical information you may require for the symposium is also available on the registration site. The programme of the symposium is attached.

We look forward to welcoming you to the event.

Speakers: Dionigi Albera, Elena Ambrosetti, Claudine Attias-Donfut, Olivier Baude, Thierry Blöss, Isabelle Blöss-Widmer, Catherine Bonvalet, Patrice Bourdelais, Cinzia Castagnaro, Christophe Chantraine, Alain Chenu, Giambattista Cantisani, Fiorenza Deriu, Yoann Doignon, Anne-Marie Guillemard, Anne Laferrère, Margarita Leon Borja, Claude-Michel Loriaux, Agnès Martial, Claude Martin, Laurent Nowik, Sébastien Oliveau, Thierry Paccoud, Stéphane Palicot, Serge Paugam, Stéphane Pouyllau, Denise Pumain, Manuel Ribeiro, Mohamed Tozy, Florence Weber.
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------

Colloque :
Vieillissement et transformations des modes de vie en Méditerranée : données et questionnements en sciences sociales
Aix-en-Provence, France, 21-22 mars 2017
Nous avons le plaisir de vous annoncer la tenue du colloque "Vieillissement et transformations des modes de vie en Méditerranée : données et questionnements en sciences sociales" qui se déroulera les 21 et 22 mars 2017 à la Maison Méditerranéenne des Sciences de l’Homme (MMSH, grand amphithéâtre).

Dans une approche pluridisciplinaire (anthropologie, démographie, sociologie, géographie, histoire), ce colloque réunira différents chercheurs français et étrangers qui seront amenés à confronter leurs analyses dans le cadre de quatre tables rondes et de trois conférences.

L’entrée est libre sur inscription (nombre de place limité) : https://sodemomed2017.sciencesconf.org/
Vous trouverez sur le site d’inscription toutes les informations pratiques relatives à ce colloque, ainsi que son programme détaillé (également disponible en pièce-jointe).

Intervenants : Dionigi Albera, Elena Ambrosetti, Claudine Attias-Donfut, Olivier Baude, Thierry Blöss, Isabelle Blöss-Widmer, Catherine Bonvalet, Patrice Bourdelais, Cinzia Castagnaro, Christophe Chantraine, Alain Chenu, Giambattista Cantisani, Fiorenza Deriu, Yoann Doignon, Anne-Marie Guillemard, Anne Laferrère, Margarita Leon Borja, Claude-Michel Loriaux, Agnès Martial, Claude Martin, Laurent Nowik, Sébastien Oliveau, Thierry Paccoud, Stéphane Palicot, Serge Paugam, Stéphane Pouyllau, Denise Pumain, Manuel Ribeiro, Mohamed Tozy, Florence Weber.
